
Protokół Nr 22/2020

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 14 sierpnia 2020r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

4.

5.

Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;;
Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Sarnorządowej - Zbigniew Tymecki;
Prezes Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego - Anna Niemczyk;
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr l- Stanisław Gustyn;
Inspektor Referatu Spraw Obywatelskich - Sylwia Karbowiak.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

1.
2.
3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2020r.;
Wytypowanie przedstawiciela Komisji do składu Komisji Konkursowej oceniającej
propozycje nazw terenu położonego w Sępólnie Krajeńskim przy ul. Osiedle Leśne;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. zwolnienia lub zwrotu określonej części opłaty
pobranej od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napo3ów
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, wydanych przez
Burmistrza Sępólna Krajeńskiego;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. określenia średniej ceny jednostki paliwa w
Gminie Sępólno Krajeńskie w roku szkolnym 2020/2 1 ;
Stan przygotowań do roku szkolnego 2020/21 oraz omówienie strategii rozwoju oświaty
w Gminie;
Analiza wyników egzaminu klas 8 - ych szkoły podstawowej;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.
l

Ad.2. W związku z faktem, że radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za I
półrocze 2020r. już wcześniej drogą elektroniczną oraz, iż było ono przedstawiane na
wszystkich poprzednich Komisjach Rady Miejskiej, Skarbnik Gminy przedstawiła tylko
pokrótce sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2020r.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie wykonanie budżetu Gminy za I półrocze
2020r.

Ad.3. Pani Bukolt poinforrnowała, że Burmistrz zwrócił się o wytypowanie spośród członków
Komisji przedstawiciela do składu Komisji Konkursowej oceniającej propozycje nazw terenu
położonego w Sępólnie Krajeńskim przy ul. Osiedle Leśne.
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Pani Bukolt zaproponowała do składu powyższej Komisji Panią Barbarę Szlezer. Pani Mosiądz
- Śmigiel zaproponowała natomiast Panią Annę Miczko, która wyraziła zgodę.

Komisja zaopiniowała niejednogłośnie pozytywnie w/w propozyc5e, (4 głosy ,,za, przy 1 głosie
wstrzymującym się?).

Ad.4. Inspektor Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady
Miejskiej w sprawie zwolnienia lub zwrotu określonej części opłaty pobranej od
przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, wydanych przez Burmistrza %pólna
Krajeńskiego. Nadmieniła, że uchwała związana jest z ograniczeniem działalności
przedsiębiorców sprzedających alkohol ze spożyciem w miejscu sprzedaty spowodowanym
COVID 19.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie pro3ekt przedstawionej uchwa§.
(

Ad.5. Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w
sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Sępólno Krajeńskie w roku
szkolnym 2020/2 1.

Ad.6. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił Komisji informację w
zakresie stano przygotowań do roku szkolnego 2020/21 (inforrnacja stanowi załącznik do
niniejszego protokoi).
Odnośnie strategii nauczania powiedział, że znaczący wpływ na nią posiada obecna pandemia.
Jego zdaniem wprowadzone nauczanie zdalne nie zawsze spełniało standardy wysokiej jakości
edukacji. Obecnie podstawowym założeniem będzie prowadzenie nauczania zdalnego online,
czyli odejście od zadawania prac do samodzielnego wykonania przez ucznia. Zadania zdalne
będą się odbywać w godzinach pracy szkoły to jest od godz. 8.00 maksymalnie do godziny
15.00. Nauczyciele %dą prowadzili zadania zdalne ze swojej klasy, pod nadzorem dyrektora
szko§, tak aby nie było nieprawidłowości w rozliczaniu czasu pracy. Ponadto nie %dzie
prowadzenia podwójnych zaf)«:2ć dla uczniów obecnych w szkole i dla uczniów nauczanych
online, zajęcia będą prowadzone równolegle. Placówki oświatowe dysponują 120 - oma
nowymi laptopami, ponadto dzięki Kierownikowi Referatu Spraw Obywatelskich z programu
udało się pozyskać bezpłatnie 70 nowych laserowych drukarek, wobec czego są wyposażone w
sprzęt umożliwiający odpowiedniej jakości nauczanie.

Komisja przyjęła przedstawioną informacje do wiadomości.

Ad.7 Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej poinformowai że nie otrzymano
jeszcze wyników egzaminów klas ósmych, wobec czego omówi ten temat podczas kolejnego
posiedzenia.

Ad.8. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swo3ego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu czerwcu br.
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Ad.9. W wolnych wnioskach pomszono następujące sprawy:

- Pani Szlezer przedstawiła pisemna odpowiedź na wniosek Komisj i w sprawie budowy nowego
przedszkola (pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu).;

- Pani Szlezer powiedziała, że podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej poruszono temat
możliwości usprawnienia działania podmiotów medycznych, bowiem obecnie pacjenci
oczekują na wizytę na zewnątrz budynku zamiast w poczekalni. Komisja jednogłośnie
postanowiła, że wystąpi w tej sprawie z pisemnym wnioskiem do Burmistrza;

- Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej poinformowal że zaskoczeniem jest
znaczny wzrost uczniów (76 uczniów), którzy będą się ubiegać o przyznanie stypendiów za
wyniki w nauce. Wynika to z większeĄ podwojonej liczby uczniów wnioskowanych ze szkół
miejskich, liczba uczniów zgłoszonych"ze szkół wiejskich jest na ubiegłorocznym poziomie;

- Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej poinformował, że ponowiono inicjatywę
utworzenia klasy sportowej. Komisja postanowiła, że podejmie temat na swoim kolejnym
posiedzeniu.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.

Przewodnicząca Komisji
Barbara Szlezer
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